
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1079
Vil ministeren redegøre for den forventede udvikling til og med 2015 i forhold
til antallet af polititjenestemænd i Danmark pr. 100.000 indbyggere? Vil mini-
steren i den forbindelse beskrive, hvordan udviklingen har været siden 2008
og om antallet af polititjenestemænd i Danmark er betryggende henset til,
hvor mange politibetjente der ifølge Eurostat er pr. 100.000 indbyggere i euro-
pæiske lande vi normalt sammenligner os med? Vil ministeren tage initiativ til
at sikre, at der er tilstrækkeligt med polititjenestemænd til at udføre de opga-
ver politiet hidtil har udført her i landet, så disse opgaver fremover ikke overta-
ges af vagter ansat i sikkerhedsbranchen eller eventuelt slet ikke bliver vare-
taget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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